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متن پرسش

با سلام. استاد عزیز لطفا تفکر مرا اگر اشتباه است اصلاح بفرماد.تشکیل خانواده و باطبع بچه داری

نیازمند امکانات و ظرفیت هایی است.از سخنرانی شنیدم که گفت از رد شدن و عبودیت نکردن در

زمینه بچه داری اینه که هیچکدام از اهل بیت موافق کم بچه داشتن نبودند اگر ما یکی یا دو بچه

داریم صرفا بخاطر دل خودمان بوده و گرنه تا زمانی که زن توانایی بچه دار شدن را دارد باید نسل

شیعه را افزایش داد. ایا این حرف صحیح است؟ اگر کسی بگوید توانایی فرزند بیشتری را ندارم چه از

نظر اقتصادی چه اجتماعی توجیه کرده است؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در هر حال باید در کنار وظیفهی تولید نسل عاقلانه عمل کرد و هرکس

مطابق شرایطی که خودش و همسرش دارد باید تصمیم بگیرد. موفق باشید


